
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 2 2022/2024 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 27. september 2022 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 2 – 2022/24 

Tilstede 

Forældre: Mette Møller Sørensen, Kirsten Borchsenius, Marianne 
Dyreholt, Martin Wolsing Vilmann 
 
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Heller 
 
Ledelse: Lars Frisch, Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Sofie Raun, Emilie Kofod 

Afbud 

Forældre: Kevin, Lotte Sanchez, Thomas Christensen, Christina Lund 
Christiansen, Anders Bruun Sonne, 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse: Mette Thompson 

 
Elevråd: 

Dagsorden  

1. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet orienterer om deres arbejde 
 

Punkt til orientering 

Elevråddet har afholdt elevrådsmøde, hvor de 
konstituerede sig og valgte medlemmer til 
Fælleselevrådet. 
 
Elevrådet skal drøfte indholdet på klippe-
/klisterdag, motionsdag og en 
affaldsindsamlingsdag 
 
Toiletter i P6, kan de være kønsneutrale 
Frikvarterene skal være mere aktive. 
 
Fælleselevrådet vil have fokus på  
åben skole og fælleselevrådet 
 
Drøftelse omkring flere udendørsaktiviteter 
Eleverne på de forskellige skoler kan arbejde 
mere sammen på tværs 



 

 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

3. Høringssvar vedr. ferieplan 
Formandsskabet har udarbejdet og 
fremsendt det vedhætede høringssvar til 
forvaltningen vedr. ferieplanerne for de 
kommende 2 år.  
 

Punkt til orientering 
 

Formanden orienterede omkring 
høringssvaret. 

4. Teknologiforståelse 
Kirstinedalsskolen har mulighed for at 
forlænge forsøget med Teknologiforståelse, 
bestyrelsen bedes beslutte om vi skal 
fortsætte. Se vedhæftede brev fra 
ministeriet. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 
 

Bestyrelsen udsætter beslutningen, men den 
tilstedeværende bestyrelse vælger at ikke 
fortsæt deltager længere.   

5. Kostpolitik 
Skal Kirstinedalsskolen have en kostpolitik 
og hvordan skal den evt. se ud. 3 
forskellige kostpolitikker er vedhæftet. 
Bestyrelsen bør drøfte proces og evt 
nedsætte en arbejdsgruppe. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Bestyrelsen har drøftet og besluttet at 
nedsætte et udvalg bestående af Kirsten og 
Marianne, der kommer med et forslag til 
mødet 2. november.  

6. Princip vedr. vikardækning 
Der har siden sommerferien været en del 
henvendelser fra forældre til den nye 7. 
årgang, der er uforstående overfor 
princippet vedr. vikardækning. Bestyrelsen 
bør drøfte om princippet skal justeres, eller 
om vi fastholder. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Punktet er drøftet og bestyrelsen er enige om 
at alle lærere/klasser sikrer, at der ligger 
vikarmateriale, der kan tages i brug ved 
sygdom i overbygningen. Lærergruppen 
bedes drøfte princippet og det skal drøftes på 
bestyrelsesmødet i januar.  

7. Udviklingsprojekt i klubben 
Ledelsen orienterer om det igangsatte 
udviklingsprojekt i klubben. 
 
 

Punkt til orientering 
 

Lars fremlagde udviklingsprojektet og de 
pointer, som bruger analysen viser.  

8. Møde for kontaktforældre 
Opsamling på mødet med kontaktforældre. 
Forældrenes udsagn er vedhæftet.  
 

Punkt til orientering 
 

Mødet gik godt og stemningen var god. 
Dagsorden skal være tydeligere og mødet må 
meget gerne være mere relateret til 
kontaktforældrenes hverdag. 



 

9. Økonomi 
Ledelsen gennemgår den økonomiske 
status på Kirstinedalsskolen – herunder 
bedes bestyrelsen beslutte om det er ok at 
opsige vores automat.  

Punkt til orientering 
 

Ledelsen orientererede om at vi ser ind i et 
underskud for indeværende skoleår.  
Automaten bliver opsagt.  

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 Besparelser 
 Læringssamtale 
 Ministerbesøg 
 Køge Nord Sports Center 
 Ringen på dørene 
 Klimax/åbent hus 

 
 
 

 
 
 

Punkt til orientering 
 

Formanden har været i dialog med Jacob 
Mark  
Næstformanden har deltaget i dialogmøde 
vedr. skolebyggeri 
 
Lærerværelset er påvirket af at der er 
sygemeldinger i kollegiet 
Medarbejderne glæder sig til de kommende 
drøftelser 
 
I SFO’en har der været overnatning og i 
næste weekend er der Nerf overnatning 
Personalet drøfter om den nuværende 
struktur skal justeres, der er 
pladsudfordringer specielt med de yngste 
børn 
 
Lars har deltaget i forældremøder i 
børnehaverne 
I uge 43 begynder børnehaverne at besøge 
SFO’en 
Der er begyndt at komme mange unge 
mennesker i ungdomsklubben 
Pædagogerne har deltaget på 
forældremøderne i 0-2 klasse 
Der bliver fremsendt ansøgninger til nogle 
fonde for at få hjælpemidler og inventar til de 
pædagogiske rum.  
Der er også fremsendt på udeliv og på 
rollespilsudstyr 
 
Orientering om at der er lavet en foreløbig 
budgetaftale 
Læringssamtalen er blevet aflyst, da 
skolechef Søren Thorborg har opsagt sin 
stilling 
Vi har haft besøg af socialminister Astrid Krag 
og Red Barnet omkring børns rettigheder 
Køge Nord Sportscenter har reduceret 
antallet af omklædningsrum, samt sat 
temperaturne i badet ned 
Vores åbent hus var en stor succes og det var 
rigtig godt besøgt 
 
 
 

11. Evt Forespørgsel om at parkeringspladsen på 
Køge Nord Sportcenter er lidt problematisk 



 

om morgenen, er det muligt at opstrege det 
parkeringspladsen 
Forespørgsel om skærmtiden i SFO’en, der 
bliver vist morgen tv 
 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 


